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Abstract Submission Guidelines

The submitting and presenting authors must be undergraduate students
or interns.

Each abstract must be submitted only once by one of the authors.

The submission must be approved by all authors.

Abstracts must be submitted and presented in English.

The abstract must include: title, background, objectives, methods and
materials, results, and conclusion. For case reports, it must include: title,
background, case presentation, and conclusion.

The abstract must not exceed 400 words, excluding the title and the
authors’ names and affiliations.

The submitted abstract must be original and free of plagiarism.

For each participant, the number of submitted abstracts is not restricted.
However, only one abstract may be accepted in each section (oral
presentation or poster presentation).

The submitted abstract must have not been submitted to any previous
editions of the KSUMSC Research Forum.

At least one student or intern author must fully register to attend MSRF7
and present the paper.
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إرشادات تقديم الملخصات

أن يكون مؤلف الورقة البحثية ومقدمها من طلاب وطالبات البكالوريوس وطلاب
الامتياز.

يشارك كل ملخص بحثي “abstract” مرة واحدة فقط من قبل أحد المؤلفين.

يجب أن تتم الموافقة على التقديم من قبل جميع المؤلفين.

يجب تقديم الملخصات وعرضها باللغة الإنجليزية.

يجب أن يتضمن الملخص البحثي: عنوان البحث، الخلفية، الأهداف، المنهجية،
النتائج، والاستنتاجات. بالنسبة لتقارير الحالات، يجب أن يتضمن: عنوان البحث،

الخلفية، عرض الحالة، والاستنتاجات.

يجب ألا يتجاوز الملخص البحثي 400 كلمة, باستثناء العنوان, أسماء المؤلفين
وتخصصاتهم.

يجب أن يكون الملخص البحثي أصلي ومتبع لأصول الأمانة العلمية.

لا يوجد عدد محدد للملخصات التي يستطاع المشاركة بها, ولكن سيتم قبول
ملخص واحد فقط في كل قسم )عرض بحثي أو ملصق بحثي(.

الملخص البحثي يجب ألا يكون قد تم تقديمه في أي نسخة سابقة لملتقى المجلس
الطلابي للأبحاث.

يجب أن يسجل على الأقل مؤلف واحد من طلاب وطالبات البكالوريوس وطلاب
الامتياز بشكل كامل لحضور الملتقى وتقديم الورقة.
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Abstract Conditions

Abstracts submitted have to fulfill the following conditions:

The research should be a medical research (systemic review, etc),
biotechnology, biomedical engineering, pharmaceutical
research, translational research, or computer science in
medicine.

The participation is open to all undergraduate students and
interns from all colleges including but not limited to medicine,
health sciences, science, engineering, and computer science.

The submitting and presenting author(s) should be an
undergraduate student or intern.

The research was not carried out before August 2022.

Questionnaire-based research will not be considered for
evaluation in areas of: biotechnology, biomedical engineering,
pharmaceuticals research, translational research, or computer
science in medicine. It will only be accepted as medical or clinical
research submitted by medical students or interns.

Incomplete projects or mere research proposals will not be
evaluated or considered.
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شروط تقديم الملخصات

يجب أن تستوفي الملخصات المقدمة الشروط التالية:

ا بأحد ا )مراجعة منهجية، إلى آخره(، أو متعلقً ا طبيً يجب أن يكون البحث بحثً
المجالات التالية: التكنولوجيا الحيوية، الهندسة الطبية الحيوية، الأبحاث

الصيدلانية، الأبحاث الانتقالية، أو علوم الكمبيوتر الطبية.

المشاركة مفتوحة لجميع الطلاب الجامعيين والامتياز من جميع الكليات
بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر كليات الطب، والعلوم الصحية،

والعلوم، والهندسة، وعلوم الكمبيوتر.

ا جامعيين أو أطباء إمتياز. يجب أن يكون الباحث/الباحثون المقدمون طلابً

ا بتاريخ ٢٠٢٢ أغسطس وما بعد. يجب أن يكون البحث منجزً

لن ينظر في الأبحاث القائمة على الاستبيان للتقييم في مجالات:
التكنولوجيا الحيوية، أو الهندسة الطبية الحيوية، أو الأبحاث الصيدلانية، أو

الأبحاث الانتقالية، أو علوم الكمبيوتر في الطب. سيتم قبولها فقط
كأبحاث طبية أو سريرية المقدمة من قبل طلاب الطب أو الامتياز.

لن ينظر في الأبحاث الناقصة أو المقترحات البحثية، ولن تخضع للتقييم.
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